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Verslag overleg adviesraad sociaal domein gemeente Oosterhout (definitief) 

Datum:  3 juli 2023 

Tijdstip:   19.30 uur 

Aanwezig:  Leny van der Ende, Desirée Langerhuizen, Toos Oomen, Hans Parie,   

                                   Bert Schuur (tot 20.30 uur), Miranda Verschuren, Dimphie Meij,  

                                   gemeente Oosterhout, (agendapunt 2)  

Afwezig (mk):  Will Mullaert 

 

1. Opening vergadering, vaststelling agenda, kennismaking 

De voorzitter (Leny) opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 

Er volgt een kort voorstelrondje.  

 

2. Gezondheidsbeleid  

Op voordragen van Wethouder Piena geeft Dimphie Meij, werkzaam als strategisch 

adviseur sociaal domein, een presentatie over het gezondheidsbeleid van de ge-

meente Oosterhout. Afspraak: Dimphie stuurt het evaluatierapport gezondheidsbe-

leid, GALA en IZA informatie en de factsheet regiobeeld naar de adviesraad. Actie 

Dimphie De adviesraad kan, als de stukken er zijn, vragen stellen. Graag voor 4 sep-

tember bij Dimphie aanleveren, dan heeft zij de antwoorden.  

Dimphie geeft als tip: Kijk eens op brabantscan.nl. Hier vind je gegevens over ge-

zondheid, opvoeding, leefstijl, participatie en meer van kinderen en jongeren in Bra-

bant. Er is ook informatie over de gemeente Oosterhout te vinden. 

Bert stelt de vraag wat verwacht wordt van de adviesraad en waar nog invloed uitge-

oefend kan worden? Draagvlak creëren is in de tijd niet meer mogelijk (voor 25 sep-

tember). Wellicht kan de adviesraad advies uitbrengen op het plan van aanpak dat 4 

jaar doorloopt. Dimphie: Er zijn 15 onderdelen waarvoor op sommige onderdelen al 

plannen en beleid gemaakt is. Toos vraagt of bestaand beleid wordt getoetst aan 

nieuw beleid? Dimphie: Dit is het geval. Vraag is welk beleid is leidend. In het ak-

koord is als voorwaarde opgenomen: gezondheid moet meegewogen worden bij be-

slissingen. 

Adviesraad vraagt of geadviseerd mag worden over een regionaal integraal zorg ak-

koord. Dit moet er eind december liggen. Dimphie neemt deze vraag mee. Actie 

Dimphie  

Dimphie zal bij het overleg van de adviesraad op 4 september as. aanwezig zijn om 

de adviesraad verder te informeren over de stand van zaken.  

Samenwerking ouderenplatform 

Leny heeft kennisgemaakt met de nieuwe voorzitter van het ouderenplatform, Inge 

Boelens. Inge wil graag een samenwerking met de adviesraad om o.a. informatie uit 

te wisselen. Inge is bezig met verjonging en vernieuwing van het bestuur. Leny ver-

wacht een andere opzet en insteek van het ouderenplatform. Inge zal ook de enquête 

inclusie doorsturen naar ouderen in haar bestand. Het ouderenplatform heeft 2200 

leden. Leny streeft naar een samenwerkingsverband met het ouderenplatform. Zij ziet 

hierin een enorme meerwaarde. De adviesraad is het hiermee eens. 

Debatbijeenkomst 30 september Huis van de Braak.  

Het onderwerp is op dit moment bij de adviesraad onbekend. Leny zoekt uit waar het 

debat over gaat en komt hierop terug. Actie Leny 
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3. Verslag 8 mei 

Het verslag wordt zonder verdere wijzigingen vastgesteld. 

 

4. Mededelingen  

Leny: De gemeente wil de vrije inloopvoorzieningen evalueren. De gemeente zoekt 

vrijwilligers voor het afnemen van interviews. Jip heeft Leny gevraagd of de leden van 

de adviesraad interesse hebben om de gebruikers van de inloopvoorzieningen te in-

terviewen. Er worden meerdere vrijwilligers gevraagd. Niet alleen vanuit de advies-

raad. Interviewers krijgen een workshop ‘afnemen van interviews’. Er is een extern 

bureau ingehuurd. Leny geeft aan dat zij ervan uitgaat dat het bureau het proces be-

waakt, de workshops organiseert en de gegevens verzamelt. Meerwaarde voor de 

adviesraad is dat de adviesraad op een vrij gemakkelijke manier informatie verkrijgt 

over hoe mensen denken over vrije inloopvoorzieningen. Ook kan de adviesraad 

zichzelf presenteren en profileren. Leny, Wil, Toos en Marlies staan open voor het af-

nemen van interviews. Hans is sceptisch en vraagt Leny te informeren naar de op-

dracht vanuit de gemeente aan het extern bureau. Leny vraagt dit na bij Jip en deelt 

dit met de adviesraad. Actie Leny 

 

5. Ingekomen stukken 

• Traject versterken samenwerken voorliggend veld en sociaal team van de ge-

meente 

• Workshop communicatie door adviesraden  

• Wonen met gemak van GGZ Breburg 

• Resultaten poll Inkoopbeleid Jeugd en WMO 

• Sanne Huysmans, reactie op ongevraagd advies overgang WMO naar WLZ 

• Webinar begrijpelijke communicatie, Koepel.  

Bert laat weten dat zeker voor nieuwe leden sommige bijeenkomsten interes-

sant kunnen zijn, maar de inhoud soms ook tegenvalt 

• Nieuwsbrief juni, Koepel 

• Webinar ouder worden 2040, Koepel 

• Financiën ASDO van Monique 

• Sanneke de Bont Surplus; flyer week van de ontmoeting 

• Koepel; online ledenontmoeting 

Leny meldt Miranda aan bij de Koepel, zodat zij hierop kan inloggen. Actie Leny 

6. Doorontwikkeling adviesraad  

• Agendabeheer; voorstel van Desirée 

De adviesraad gaat akkoord met het voorstel.  

• Contract met OAVM voor ambtelijk secretaris  

De adviesraad gaat akkoord met het contract.  

• Uitbreiding naar 10 leden 

Dit punt wordt doorgeschoven tot na de vakantie. 

• Aanwijzen vertrouwenspersoon  

Het voorstel is om gebruik te maken van de vertrouwenspersoon van de ge-

meente Oosterhout. De vertrouwenspersoon moet hiermee ook akkoord gaan. 

De adviesraad gaat akkoord met dit voorstel met de opmerking dat de vertrou-

wenspersoon ook beschikbaar moet zijn voor de leden van de werkgroepen. 
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Aandacht wordt gevraagd voor de communicatie. Leny neemt e.e.a. op met 

Jip en komt hierop terug. Actie Leny 

 

7. Werkgroepen, stand van zaken 

• Werkgroep Wonen, Zorg en Welzijn 

Reactie gemeente ongevraagd advies ‘Overgang van WMO naar WLZ gaat 

niet vlekkeloos’. Geen nieuwe gezichtspunten. Bert heeft e.e.a. ook inge-

bracht bij de wethouder. Voorlopig geen overleg vanwege ontbreken van 

agendapunten.  

 

• Werkgroep jeugd 

Overleg wethouder Beenhakker. De werkgroep heeft advies uitgebracht over 

jeugdbeleid en onderwijsvisie. Goed gesprek. Wethouder is blij met het uitge-

brachte advies. In september worden de stukken ingebracht, tenzij er een 

volle agenda is, schuift het door naar de volgende vergadering. Het verslag 

van het overleg met de wethouder is nog niet ontvangen. 

Regio-overleg WBO (West Brabant Oost). Er is een vergadering geweest met 

ambtenaren van West Brabant Oost n.a.v. een presentatie over het jeugdbe-

leid. Dit gaat veranderen. Er is veel aan de hand. Vanuit de regioadviesraad is 

een advies uitgebracht over het inkoopbeleid. In Raamsdonksveer is een bij-

eenkomst geweest in mei. In juni is een vergadering geweest met 4 adviesra-

den. Afgesproken een brief te sturen aan betrokken Colleges B&W dat advies-

raden niet betrokken worden. Notulen en presentaties worden niet gestuurd 

bijvoorbeeld. De adviesraden willen serieus genomen worden en willen met 

deze brief een signaal afgeven. De brief is in concept klaar. Er is ook een brief 

naar de gemeente Breda gestuurd dat er een belangrijke taak ligt in de jeugd-

hulpverlening. Breda is centrumgemeente en heeft geen adviesraad. Ernst 

heeft alle fractievoorzitters benaderd dat Breda geen adviesraad heeft. Frac-

tievoorzitters zijn zeer verbolgen. Er is in Breda een wmo-raad in oprichting. 

Dit is niet dekkend, dit omvat slechts een onderwerp.  

• Werkgroep Participatie 

Inclusiebeleid. Leny vraagt de werkgroepen om de enquête over inclusie door 

te sturen naar zoveel mogelijk mensen. Alle groepen, die bij de adviesraad 

bekend zijn, ontvangen de enquête.  

De adviesraad concludeert dat de enquête alle werkgroepen raakt en daarom 

niet bij de werkgroep participatie hoort, maar bij de adviesraad.  

Leny, Miranda en Desirée maken de enquête in orde en Leny en Miranda zor-

gen ervoor dat hij deze week klaar is voor verzending. Actie Leny en Mi-

randa 

 

• Nieuw op te richten werkgroep Armoede 

Het eerste overleg van deze werkgroep vindt plaats op 18 juli as. 

 

8. Rondvraag 

• Volgende vergadering 4 september 2023 

• Toos: Brengt het besluit in dat is genomen om het vissen in de visvijver in het 

Slotbosse Torenpark te verbieden. De reden is dat de vijver te intensief ge-

bruikt wordt en geteisterd wordt door zwerfafval. Volgens betrokken vissers 
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wordt de rommel door anderen gemaakt. De adviesraad vindt het een nogal 

rigoureus besluit dat grote gevolgen heeft voor betrokken vissers, met het oog 

op eenzaamheid van mensen etc.  

• Verdeling lezen stukken van de Koepel. 

Taken: Alle inkomende mails van de Koepel lezen en vaststellen wat interes-

sant is voor de adviesraad. Wanneer het interessant is een korte samenvat-

ting maken. Als het zo interessant is dat iedereen het moet lezen dan de sa-

menvatting vooraf toesturen als bijlage bij de agenda.   

Volgorde van lezen: 

Bert, Toos, Will, Leny, Desirée, Hans, Marlies 

 

Miranda Verschuren, 4 juli 2023 

 


